

Notice of Opt out Receive Internet Trade Execution
取消收取互聯網執行交易通知

Please complete this form legibly in **BLOCK LETTERS**. 請以正楷清楚填寫此表格。

Account Name 客戶姓名:	_____	Date 日期:	_____
Account No. 帳戶號碼:	_____		

Dear Sir/Madam,

I/We official notify your company my/our authorizing your company to Opt out receive the notification of internet trade execution. I/We confirmed acknowledge and accept the risk statement as below:

本人／吾等現正式通知貴 公司本人／吾等授權 貴公司取消收取互聯網執行交易通知。本人／吾等確認本人／吾等已詳細閱讀並知悉及同意下述之風險聲明:

- I/We acknowledge and agree opt out Receive Internet Trade Execution that I/we shall be wholly and solely responsible for all instructions entered through the Internet Trading Services. I/We further acknowledge that the Internet Trading Services, and the software comprised in them, are proprietary to you.
本人／吾等承認並同意對取消收取互聯網執行交易通知服務發出的所有買賣指示，並自行 承擔全部責任，更進一步承認互聯網交易服務以及構成上述服務的軟件均為閣下專有。
- Unless and until you receipt of my/our message acknowledge to restart receive the notification of Internet Trade Execution either electronically or by hard copy, otherwise, no notification of trade execution be provide.
除非及直至貴 公司已收到本人／吾等以電子或書面形式發出的重啟收取互聯網執行交易 通知，否則，互聯網交易服務不會發出所有執行交易通知。
- Notice of opt out receive Internet Trade Execution is a client additional clause; this clause is made without prejudice and in addition to all the other provisions.
此取消收取互聯網執行交易通知乃客戶附加條款，此條款並不損害客戶協議內其他條款。

Thank you for your kind attention.
Yours faithfully,

Client Signatures(s)
客戶簽署

Staff Use Only 職員專用	
Signatures Verified by	
Approved by	